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Friday ةعمالج

Friday

ةعمالج ومي

1وموي حالأض ومن يم وجل ه‏ِ عزند الع وأعظَم ،امدُ الأييس عةمالج ومي :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول
.الفطْرِ

1- The Prophet (S) said, ‘Friday is the chief of all days and deemed greater by Allah, the Exalted, than
the day of al-Adhha and the day of al-Fitr.’[Bihar al-Anwar, v. 89, p. 267, no. 5]

2عةمحوا بالجفْري ك ،ةهن الفاكم ءَبش عةم‏جلك م فيأطْرِفوا أهال :(لامالّس لَيهع) عل ـ الإمام.

2- Imam Ali (a.s.) said, ‘Treat your families to some fruits every Friday, so that they rejoice on
Fridays.’[Ibid. v. 104, p. 73, no. 24]

3عةمالج ومي فضاعي والشَر الخَير :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام.

3- Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘Good and evil are given double the requital on Friday.’[Ibid. v. 89, p. 283,
no. 28]

4اممن الأي غَيره عل عةمالج ومي للفَض، فتُضاع عةمالج ومدَقةُ يالص :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام.

4- Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘The charity given on Friday is considered double, because of the
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superiority of Friday over other days.’[Thawab al-A’amal, p. 220, no. 1]

5يهه‏َ فدُوا البفَتَع ةبادع ومي ةعمالج ومي :(هآل و لَيهع هال َّلص) ‏هـ رسول ال .

5- Imam al-Sadiq (a.s.) said, interpreting the above verse, ‘The witness is the day of Friday, and the
witnessed is the day of ‘Arafa.’[Ma’ani al-Akhbar, p. 299, no. 2]

Bathing On Friday

ةعمالج غُسل

ـ رسول اله‏ِ (صلَّ اله علَيه و آله): يا عل، عل النّاسِ كل‏سبعة أيام الغُسل، فاغْتَسل ف كل جمعة ولَو أنّك6َ
نهم ظَمأع عن التَّطَوم ءَش ليس فإنَّه ،كَ وتَطْويهومبِقُوتِ ي تَشْتري الماء .

6- The Prophet (S) said, ‘O Ali! People must bathe [at least] once every seven days, so bathe every
Friday, even if you have to buy the water with [the money set aside for] your provision of that day and go
without food, for there is no recommended act of worship greater than it.’[Bihar al-Anwar, v. 81, p. 129,
no. 18]
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